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Interpellationssvar- Buss på Slagstafärjan
Dnr KS19/18-018

Hanna Svensson har ställt tre stycken tydliga frågor och jag ska försöka vara lika 
tydlig i mina svar. 

1. Nej, jag anser att Region Stockholms politiker måste ta ett tydligare övergripande 
grepp kring Ekerö kommuns kollektivtrafik. Vår situation har nedprioriterats från 
Regionens sida och kollektivtrafiken har i vissa delar blivit eftersatt. Detta är något 
jag arbetar hårt med gentemot ansvarigt regionråd och berörda politiker i Region 
Stockholms trafiknämnd. 

2. Ja, sedan i slutet på maj är det nu klart att det blir ett testförsök med buss på 
Slagstafärjan med start 19 augusti och slut 14 december. Det är min genuina 
förhoppning att Ekerö kommuns medborgare utnyttjar denna nya 
pendlingsmöjlighet och att allt fungerar smidigt så att lösningen kan permanentas 
under tiden för ombyggnation av Ekerövägen. 

3. Man kan tro att en åtgärd som buss på färjan är en enkel sak att genomföra, men 
den har tvärtom varit komplicerad. Det har i processen varit många parter 
inblandade, först var tanken att bygga om färjeläget så att längre bussar skulle 
kunna transporteras på färjan. Detta komplicerade och fördröjde processen vilket 
nu gjort att korta bussar har fått tillstånd att transporteras på färjan. 

Adam Reuterskiöld (M)
Kommunstyrelsens ordförande 
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